
 چند سالی بود که اهالی رسانه و 
یی  عتنا بی ا سطه  ا و به  ت  عا مطبو
سیستم مدیریتی ضعیف گذشته با 
مجموعه مدیریتی و فنی وزنه برداری 
ایران قهر کرده بودند. قهری که مقصر 
اول و آخرش تیم مدیریتی بود که 
در دوره طولانی مدت حضورشان در 
رأس هرم این مجموعه، به واقع هیچ 
ارزش و اهمیتی برای اهالی قلم و 
خبرنگاران فعال این حوزه قائل نبود. 
اما روز گذشته پس از حضور سجاد 
انوشیروانی سرپرست جوان و پرانرژی 
فدراسیون وزنه برداری در این مجموعه 
سرانجام نخستین نشست رسانه ای 
این فدراسیون در تالار وزنه برداری 
ایرانیان برگزار شد. نشستی پربار که 
با استقبال خوب خبرنگاران تخصصی 
این حوزه و همراهی حسین مقامی 
د سلیمی  ا بهد بیری،  د پرست  سر
سرپرست نایب رئیسی، بدرالملوک 

ئیسی  ر یب  نا پرست  سر کهرنگی 
بانوان، کوروش باقری مدیر تیم های 
ملی و سعید علی حسینی سرمربی تیم 
ملی بزرگسالان مواجه شد. نشست 
خبری که از صفر تا صد معضلات، 
ی  ها د کمبو و  یص  نقا  ، ت مشکلا
فراوان به ارث رسیده از مدیریت 
قبلی وزنه برداری در آن بازگو شد تا 
مسئولان ورزش کشور بدانند حال و 
روز این روزهای تاریخ سازترین رشته 
المپیکی ایران در مسیر کسب سهمیه 
لمپیک پاریس چگونه است. در  ا
این نشست اگرچه تک تک اعضای 
ری  زنه بردا و فنی  و  یتی  تیم مدیر
صبورانه پاسخگوی سؤالات اصحاب 
رسانه بودند، اما سجاد انوشیروانی 
سرپرست فدراسیون بیش از بقیه 
حاضرین ضمن پاسخ به سؤالات، 
بخشی از برنامه های خود برای ارتقای 
جایگاه وزنه برداری را نیز تشریح کرد.

بدهی های میلیاردی 
زمینگیرمان کرده است!

سرپرست فدراسیون وزنه برداری در 
ابتدای گفت و گوی خود با اصحاب 
ی  رد میلیا ی  هی ها بد ز  ا نه  رسا

گلایه دارد که از تیم مدیریتی قبلی 
نها به ارث رسیده  وزنه برداری به آ
است: »بدهی های سنگین باقی مانده 
ز قبل ما را زمینگیر کرده است!  ا
ز این بدهی های سنگین  یک قلم ا
بدهی 4/7 میلیارد تومانی است که 
از گذشته باقی مانده و به ما به ارث 
رسیده است. شرکت توسعه هم 
به همین دلیل قرارداد ما را تمدید 
نمی کند. الان ما بدون قرارداد اینجا 
هستیم و همین خودش قطعاً تبعات 
سنگینی را برای وزنه برداری به دنبال 
دارد. همین طور بدهی ۳ میلیاردی به 
اداره مالیات داریم که در حال مذاکره 
برای کاهش جریمه ها هستیم. حتی 
لیاتی پرسنل وزنه برداری  بدهی ما
هم در این چند سال پرداخت نشده. 
بزرگترین بدهی ما به استان هاست 
که بسیار در این بخش فقیر هستیم. 
آن هم در استان هایی که سرمایه دار 
هستند، اما ذره ای توجه و امکانات 
به وزنه برداری تعلق نگرفته. وقتی به 
سالن ها سر می زنیم، شرم آور است. 
د  نمی شو ضر  حا ی  ه ا د ا نو خا هیچ 
 فرزندش را برای ورزش به این سالن ها 

بفرستد.«

 در حال رایزنی برای جذب منابع 
مالی هستیم

انوشیروانی می گوید: »با تعدادی از 
نمایندگان مجلس برای بودجه جلسه 
مهمی داریم چون واقعاً مشکل داریم. 
هیچ رایزنی و مذاکره ای با صاحبان 
صنعت در استان ها نشده که حداقل 
به وزنه برداری خود استان کمک 
شود. برای حل مشکل وزنه برداری 
به دفتر ریاست جمهوری رفتیم و به 
ما گفتند در این دو دهه تا فدراسیون 
گلف برای حل مشکلات و رایزنی برای 
بودجه به دفتر ریاست جمهوری آمده 
اما وزنه برداری هرگز نیامده و این 

عجیب است! 
ببینید،  را  سیون  شما همین فدرا
بگاه ها را ببینید شرایط چقدر  خوا
ینترنت در  ا ی  برا بد است. حتی 
مجموعه مشکل داریم. در سیم کشی 
و لوله کشی هم همین شرایط بد در 

این مجموعه حاکم است.«
 

 انتخابات وزنه برداری باید 
دی ماه برگزار شود

انوشیروانی درباره حضور بزرگان این 
رشته و برگزاری انتخابات نیز تأکید 

دارد: »قهرمانان نسل های مختلف 
ی  لیت ها مسئو که  رند  ا د ر  حضو
رند و همدل هستند و  مختلفی دا
برای کمک آمده اند. معتقدیم باید 
ری  زنه بردا ی و ز همه ظرفیت ها ا
استفاده کنیم. همه دوستان برند 
هستند و باید از همه آنها استفاده 
کرد. انتخابات در اختیار وزارت ورزش 
است و ما فقط امانتدار هستیم. اما 
قطعاً من با قدرت برای کرسی ریاست 
نتخابات ثبت نام می کنم.  در این ا
برای آسیا برنامه ریزی کرده ایم که در 
آسیا کرسی داشته باشیم اما لازمه آن 
این است که انتخابات سریع تر برگزار 
شود. اگر می خواهیم در آسیا کرسی 
بگیریم و به ما جایگاه بدهند با تأکید 
کنفدراسیون آسیا، باید تا ۱۵ دی ماه 
تکلیف فدراسیون مشخص شود. 
شخص به شخص ارتباط می گیریم و 
رایزنی می کنیم تا آرای لازم را بگیریم. با 
مجوز وزارت ثبت نام برای کمیسیون ها 
برگزار می شود تا مقدمات انتخابات 
میسر شود. خودم نیز برای انتخابات 
قطعاً کاندیدا خواهم شد.تلاش کردیم 
جمالی و جهانفکریان را برگردانیم 

ولی نشد.«
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برگزاری کمیته انضباطی، 
فاجعه اسپانیا

غیبت پژمان و 
جلسه بی نتیجه

جلســه کمیتـــــــــــــــــــــه انضباطــی 
فدراســیون کشــتی برای رسیدگی 
بــه موضــوع دیســکالیفه شــدن 
ســجاد غلامــی برگــزار شــد. ایــن 
جلســه بــا حضــور علیرضــا دبیــر 
رئیس فدراســیون کشــتی و افراد 
خوانــده شــده بــه ایــن جلســه بــه 
جــز پژمــان درســتکار برگزار شــد. 
علیرضــا دبیــر در ابتــدای جلســه 
بــا بیــان این کــه به عنــوان رئیــس 
فدراســیون کشــتی نمی خواهــم 
در تصمیمات این جلسه دخالتی 
داشــته باشــم تــا حــرف و حدیثــی 
باقــی نمانــد، جلســه را تــرک کرد.

 
غیبت پژمان درستکار

یکــی از افراد خوانده شــده به این 
جلســه پژمان درســتکار سرمربی 
تیــم ملــی کشــتی آزاد بــود کــه 
به دلیــل مشــغله نتوانســته بــود 
حضور پیــدا کند. فاطمه زرین ماه 
رئیــس کمیتــه انضباطی با تماس 
تلفنــی توضیحــات او را شــنید. 
صحبت هــای تمامــی کســانی کــه 
به این جلســه دعوت شــده بودند 

اســتماع شــد.
 

در انتظار فیلم اتحادیه 
جهانی

ظاهــراً قــرار اســت فیلــم لحظــه 
تزریق ســرم توســط سجاد غلامی 
به فدراســیون کشتی ایران ارسال 
شــود. هنوز مشــخص نیســت که 
این فیلم کمکی به نتیجه می کند 
یــا نــه؟ امــا بــه هــر حــال کمیتــه 
انضباطــی در انتظــار ایــن فیلــم 
اســت که قرار اســت بــرای رئیس 
فدراســیون کشــتی ارســال شــود.

 
جلسه بی نتیجه

زرین مــاه دربــاره ایــن نشســت 
گفــت: »رأی کمیتــه انضباطــی 
بــا توجــه بــه نیــاز بــه دیــدن فیلــم 
مربوطــه، گــزارش فدراســیون 
پزشــکی ورزشــی و حضور نماینده 
یــن فدراســیون در جلســه و  ا
ز  ا ســتعلام  ا م  لــزو همچنیــن 
اتحادیه جهانی کشتی و مشاهده 
گــزارش نماینــده حراســت ورزش 
و جوانــان صادر نشــد. قرار اســت 
۱0 روز دیگــر مجدداً این نشســت 

برگــزار و نتیجــه اعــلام شــود.«

والیبال نشسته با 
ترکیب کامل در راه 

بوسنی
تیم هــای ملــی والیبــال نشســته 
مــردان و بانــوان بــرای حضــور در 
نــی جهــان،  رقابت هــای قهرما
راهــی ترکیــه شــدند تــا از آنجــا بــه 
شــهر ســارایوو در کشــور بوســنی 
و هرزگوویــن برونــد. همــه نفــرات 
جملــه  ز  ا ملــی  تیــم  منتخــب 
مرتضــی مهــرزاد بلندقامت تریــن 
ورزشــکار معلول جهان که شایعه 
ممنوع الخــروج بودنــش مطــرح 
شــده بــود،  در ایــن ســفر حضــور 
دارنــد. ایــن تیــم بایــد بــا میزبــان 
برای رســیدن بــه عنــوان قهرمانی 

تــلاش کنــد. 
در ایــن ســفر شــروین اســبقیان 
رئیــس فدراســیون جانبــازان و 
معلولیــن بــه عنــوان سرپرســت 
کاروان و غلامرضــا نــوروزی نایــب 
لمپیــک  ا ئیــس کمیتــه ملــی  ر
نیــز حضــور دارنــد. رقابت هــای 
قهرمانــی جهــان از روز جمعــه ۱۳ 
آبــان آغــاز می شــود و تــا 20 مــاه 

جــاری ادامــه دارد.

 zسوژه

بهداد سلیمی

IWF امید به کسب کرسی در هیأت اجرایی

بهداد ســلیمی در مورد برنامه خود برای انتخابات کمیســیون ورزشــکاران 
فدراســیون جهانــی و امیــد بــه حضور در هیــأت اجرایی IWF گفــت: »امید 
دارم و اگــر امیــد نداشــتم ورود نمی کــردم. رفتــن به این کمیســیون بســیار 
مهم اســت و ســه صندلی هیأت اجرایی فدراسیون جهانی برای کمیسیون 
ورزشــکاران اســت. آسیا نفرات شــاخص زیادی دارد و کار سخت است اما 

کارگروهی تشــکیل شــده اســت تا به اهدافی که داریم، برســیم.

علی حسینی:

وزنه برداری بزرگتر از افراد است

ســرمربی تیم ملی وزنه برداری درباره تنش های موجود در اردو گفت: » در 
همه اردوها می تواند چنین اتفاقی رخ بدهد و مختص وزنه برداری نیست. 
وزنه بــرداری ایــران خیلــی بزرگتر از افراد اســت و دیگر چنیــن مواردی تکرار 
نخواهد شــد. علی حســینی درباره برنامه  اش برای کســب سهمیه المپیک 
نیز گفت: »از الان می دانیم در دســته های ۸۹، ۱۰۲ و فوق ســنگین شــانس 

داریــم و نیم نگاهــی به وزن ۶۱ کیلوگرم داریم.«

کوروش باقری:

زنان وزنه بردار بهتر از مردان می شوند

مدیــر تیم هــای ملــی وزنه بــرداری گفــت: »شــرایط بانــوان بــا مــردان متفاوت 
اســت. راه زیــادی داریــم البتــه پتانســیل زیــادی وجــود دارد و حتــی اعتقــاد 
دارم در آینــده می توانــد موفق تــر از مــردان شــود.  در بخــش بانــوان امکاناتی 
نداریــم، کمبــود وزنه بــردار داریــم امــا با این حال در قهرمانی آســیا ســه مدال 
طــای ارزشــمند کســب شــد امــا رکــوردش بــرای مــن جالــب توجه بــود. هورا 

نمی کشــیم امــا خوشــحالیم.«  

حسین مقامی، سرپرست دبیری فدراسیون 
وزنه برداری در نشست خبری فدراسیون با تاکید 
بر این موضوع که علی مرادی رییس پیشین 
این فدراسیون یک هفته مانده به رفتنش از 
این مجموعه با عقد قراردادهای ترکمانچای 
و بلند مدت که هزینه های سنگین و هنگفتی 
روی دوش این مجموعه قرار داده است، به 
واقع دست تیم سرپرستی وزنه برداری را در 
مسیر پیش رو بسته  و این مجموعه را در »کما« 
تحویل داده است در این خصوص می گوید:» 
متاسفانه در بدو ورود به فدراسیون وزنه برداری 
با ویرانه ای بر جای مانده از تیم مدیریتی قبلی 
مواجه شدیم که دست به هرکجایش می زنیم 

خرابی هایی بزرگتر و اسف بارتر از جایی دیگر 
بیرون می زند! شما یک چرخ در مجموعه 
فدراسیون بزنید می بینید که وضعیت سختمان 
اداری فدراسیون، همینطور کمپ وزنه برداری 
چقدر افتضاح و اسف بار است. بعد آن را مقایسه 
کنید با کشتی که همین کنار دست ما قرار دارد. 
خودتان متوجه می شوید که تیم مدیریتی قبلی 
چه بلایی سر وزنه برداری آورده است. آنهایی 
که با علی مرادی کارکردند می دانند که او در 
طول دوران مدیریتش هیچ وقت حاضر نبود 
با کارکنان و کادر فنی خود قرارداد ببندد. چه 
برسد به قراردادهای بلند مدت. اما او برای 
اینکه دست ما را ببندد چند روز قبل از رفتن، 

قراردادهای بلندمدت با کارکنان و کادرفنی 
بسته است آن هم با مفاد عجیب و غریب!«

75 درصد ساختمان وزنه برداری را 
به بخش خصوصی هدیه دادند!

مقامی درخصوص شرایط ساختمان اداری، 
تالار وزنه برداری ایرانیان و کمپ تیم های ملی 
وزنه برداری معتقد است:»مرادی همین جا 
که الان نشست خبری برگزار می شود یعنی 
تالار تخصصی وزنه برداری را هم ننواسته برای 
وزنه برداری حفظ کند و 7۵ درصد آن را بدون 
اینکه ریالی از درآمدهایش به وزنه برداری 
برسد را هدیه داده به بخش خصوصی! یعنی 

در یک کلام ما الان در خانه خودمان »خانه 
وزنه برداری« مستاجر بخش خصوصی هستیم! 
باید طبق اساسنامه هر سال مجمع عمومی 
برگزار کنند و گزارش عملکرد بدهند و تصویب 
بشود. متاسفانه برگزار نشده، زیرا خزانه دار 
سابق به هیچ وجه همکاری نکرد و مرادی 
نیز صورتحساب ها را ارائه نداد تا ما مجبور به 
برگزاری مجمع فوق العاده شدیم. برای ارائه 
بدهی ها نیازمند یک جلسه جدا هست چون 
به اندازه ای بدهی های گذشته سنگین است که 
نمی توان آن را در یک جلسه جمع کرد. حتی در 
واگذاری این کمپ و سالن به بخش خصوصی 

نیز ابهامات زیادی وجود دارد.«

حسین مقامی: اینجا ویرانه بر جا مانده

طوری قرارداد بستند که در»خانه وزنه برداری« مستأجر شدیم!

 انوشیروانی درخصوص 
بازگرداندن پریسا 

جهانفکریان و یکتا 
جمالی به کشور 

می گوید: »تلاش هایی 
برای بازگرداندن این 
دو داشتیم اما آنها 

تصمیم خود را گرفته اند 
و پاسخگو نیستند. 
حتی وزارت ورزش و 

دستگاه های امنیتی 
نیز ورود کردند اما 

میسر نشد. رفتن این 
دو اتفاق معکوس بود. 

در وزنه برداری زنان 
باید ابتدا زیرساخت ها 

را از استان ها مهیا 
می کردیم تا وزنه برداری 

زنان کار را شروع کنند 
اما بدون این تمهیدات 

تیم ملی تشکیل دادیم 
و حالا بعد از چند سال 

تازه در حال مهیای 
امکانات هستیم. هنوز 

در برخی از استان ها 
هالتر نداریم. در 

وزنه برداری زنان از پله 
۱۰ شروع کردیم و حالا 
برگشته ایم از پله یک 

شروع کنیم. اما قطعاً 
برای آنها فضاهای مورد 

نیاز فراهم می شود.«

ZOOM

 zگزارش

رضا عباسپور
روزنامه نگار

انوشیروانی: انتخابات وزنه برداری باید قبل از مجمع آسیا برگزار شود

میراث دار بدهی های  میلیاردی شدیم
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